



Duane McMullen is Director General, Trade Operations in Global Affairs Canada.

He has previously led Canada's trade programs in China and Korea and been Chief of Staff to two Deputy Ministers of International Trade.

Duane McMullen has won the Minister of International Trade award, the Clerk of the Privy Council award and the Ken Sunquist Award for Excellence in International Trade. He is a graduate of Queen's University in Engineering Physics.

---

M. Duane McMullen est directeur général des Opérations commerciales à Affaires mondiales Canada.

Auparavant, il a dirigé les programmes commerciaux du Canada en Chine et en Corée et a été chef de cabinet pour deux sous-ministres du Commerce international.

M. McMullen a remporté le Prix du ministre du Commerce international, le Prix du greffier du Conseil privé et le Prix Ken Sunquist pour l'excellence du service en commerce international. Il est titulaire d'un diplôme en génie physique de l'Université Queen's.